

Title (en)

Fixing device for an opened door.

Title (de)

Vorrichtung zum Feststellen einer geöffneten Tür.

Title (fr)

Dispositif pour la fixation d'une porte ouverte.

Publication

EP 0151266 A2 19850814 (DE)

Application

EP 84115003 A 19841208

Priority

DE 8402845 U 19840201

Abstract (en)

The individual parts of a fixing device for an opened door 2 for a cabin 1 whose roofs has roughly the same height as the door are arranged in such a way that the door passage remains free and the walls to the side of the door remain free. For this purpose, a fixing means 6 provided with two bores at its ends is attached to the roof 5 parallel to the front edge of the same, which fixing means 5 is rotatably mounted at one end roughly behind the centre of the door opening in a U-shaped strap 7 and is placed with its other end over a bolt 9. To fix the door 2, the fixing means 6 can be lifted from the bolt 9 using a handle 6a and can be put down onto a pin 10 attached to the door. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Einzelteile einer Vorrichtung zum Feststellen einer geöffneten Tür 2 für eine Kabine 1, deren Dach 5 etwa die gleiche Höhe wie die Tür aufweist, sind so angeordnet, daß der Türdurchgang frei bleibt und die Wände seitlich der Tür frei bleiben. Dazu ist auf dem Dach 5 parallel zur Dachvorderkante ein an seinen Enden mit zwei Bohrungen versehenen Feststeller 6 angebracht, der an einem Ende etwa hinter der Mitte der Türöffnung in einem U-förmigen Bügel 7 drehbar gelagert und mit seinem anderen Ende über einen Bolzen 9 gesetzt ist. Zum Feststellen der Tür 2 ist der Feststeller 6 mit einem Griff 6a von dem Bolzen 9 abhebbar und auf einen an der Tür angebrachten Zapfen 10 absetzbar.

IPC 1-7

B23D 19/08

IPC 8 full level

E05C 17/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

E05C 17/14 (2013.01)

Cited by

WO2024108129A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0151266 A2 19850814; EP 0151266 A3 19860312; DE 8402845 U1 19840628

DOCDB simple family (application)

EP 84115003 A 19841208; DE 8402845 U 19840201